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Συνέντευξη του γέροντα Εφραίμ κατά την 
διάρκεια ενός διαλείμματος της δίκης
/ Υπόθεση Μονής Βατοπαιδίου

«Να μην φοβούνται οι αγρότες ότι θα πειραχθεί η περιουσία τους πέριξ 
της Βιστωνίδας, η μονή δεν έχει την διάθεση να βγάλει κάποιον έξω από 
το σπίτι του, διότι εμείς είμαστε για να αναπαύουμε τον λαό, τον 
άνθρωπο και όχι να τον πιέζουμε και να τον καταπατούμε», δηλώνει στο 
«Χρόνο»

Ρεπορτάζ Μελαχροινή Μαρτίδου

Είναι ήρεμος, κρατά το κομποσχοίνι του, στο διάλειμμα της δίκης μιλά με τους 
γέροντες άλλων μονών που δυναμικά βρίσκονται στο πλευρό του, ο γέροντας 
Εφραίμ ο ηγούμενος που παρουσιάζεται σαν το κορυφαίο πρόσωπο που κινήθηκε 
παρασκηνιακά για να πετύχει τις ιερές ανταλλαγές (περισσότερα…)
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